
Skupnost neposrednih človeških stikov
V tej številki Dogovorov nadaljujemo s predstavltvifo krajevnlh skupno-
sti občine Center.Tokrat bomo z besedo In sliko oblskali Stari Vodmat
/n Ajdovščino. Vellko podobnostl Imata, hkratl pa tudl tiste probleme, ki
so značilni za neko določeno okolje. Vodmat, nekdaj staro delavsko
naselje, je še danes ohranil števllne nlzke hišice. Okrog njih nove
stanovanjske hi§9, stolpnice, pa šola s telovadnico in še marsika].

»Delavci, ki prihajajo na to naše
območje, ne puščajo tistih prispev-
kov oziroma glavarin v krajevni
skupnosti, temveč se ta sredstva pre-
livajo tja, kjer živijo. Vsi seveda upo-
rabljajo infrastrukturne naprave, za
kar pa sama krajevna skupnost niti
občina Center nimata dovolj denarja
za obnavljanje,« ugotavlja Edo Ras-
berger.

In kakšne naloge so še začrtali za
leto, ki prihaja?

»Vsekakor moramo okrepiti delo te-
renskih odborov socialistične zveze in
seveda spodbuditi zanimanje krajanov
za delo s svetom krajevne skupnosti
Ajdovščina. Izvoliti moramo poverje-
nike v vseh stanovanjskih hišah, kjer
jih še ni, okrepiti delo hišnih svetov in
še kaj. Delo hišnih svetov bo z novim
stanovanjskim zakonom vsebinsko
dopolnjeno in hkrati boto ti sveti imeli
večjo možnost pri vzdrževanju in ob-
novah stanovanjskih hiš. Želimo si tu-
di, da bi krajane zbrali na posameznih
prireditvah, da bi se med seboj spoz-
nali. Danes smo si večkrat vse preveč
tuji, kar je sicer značilno za večja sta-

novanjška haselja. Radi bi organizirali
razne športne in rekreacijske priredi-
tve. Z anketo smo poskušali ugotoviti,
kakšno je pravzaprav zanimanje kraja-
nov za tako obliko zbliževanja in sode-
lovanja, toda odgovorov je bilo žal zelo
malo. Skušamo torej z osebnimi stiki
in pogovori s krajani povečati zanima-
nje za delo v njihovem okolju in sre-
dini.«

Še na nekaj nas je opozoril Edo Ras-
berger:

»Z delom delagacij nismo zadovolj-
ni. Rezultat njihovega dela žal ni tak,
kot smo pričakovali. Ugotavljamo, da
je tretjina delegatov opustila svoje de-
lo ali pa so se celo izselili. Okrepitev
delovanja delegacij in ustvarjanje nji-
hove prave vloge, to sta prav gotovo
nalogi, ki nas čakata y prihodnjem letu
in ki ju bomo morali izpolniti.«

Kljub vsemu so zadovoljni z aktiv-
nostjo krajanov pri skupnih akcijah,
ob reševanju problemov, ki jih občuti-
jo prav vsi!


